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Protokół nr 16/2020 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 16 marca 2020 r. 

w godz. od 1645 do 1750  w Urzędzie Miejskim Suwałkach. 

 

 

Obecni członkowie Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa: 

1. Kamil Lauryn - Przewodniczący Komisji 

2. Adam Ołowniuk  – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Krystyna Gwiazdowska 

4. Jacek Juszkiewicz  

5. Karol Korneluk 

6. Jarosław Józef Kowalewski 

 

Nieobecni radni: 

1. Stanisław Kulikowski 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

      1.  Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Ewa Beata Sidorek – Zastępca Prezydenta Miasta 

3. Dorota Szczęsna –Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych 

4. Jerzy Dąbrowski– Dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

5. Jerzy Gałązka – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 

6. Artur Radzewicz – Naczelnik Wydz. Inwestycji 

7. Elżbieta Bednarko – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytał, czy są 

uwagi do porządku posiedzenia. Przewodniczący zaproponował aby punkt Informacja o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie miasta Suwałki za 2019 r., na prośbę Pani Elżbiety 

Bednarko był procedowany jako punkt 2. 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie Protokołu nr 15/2020 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa odbytego w dniu 18 lutego 2020 r. 

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie miasta Suwałki za 2019 r. 

3. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, jako części budżetu miasta 

na 2021 rok. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, jako 

części budżetu miasta na 2021 rok. 

5. Informacja dotycząca funkcjonowania Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej                         

w Suwałkach w 2019 roku. 
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6. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach za rok 

2019 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy zastępczej na rok 

2020. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego zakresie 

zmniejszenia wydatków mieszkańców Miasta Suwałk z tytułu opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na lata 2020–2021. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat za przejazdy 

autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy Suwałki. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu działań zmierzających do 

poprawy warunków życia mieszkańców miasta Suwałki. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn.: 

„ZDROWA JESIEŃ – profilaktyczne szczepienia przeciwko grypie mieszkańców Suwałk 

powyżej 65 roku życia”. 

11. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt.1 

Przyjęcie Protokołu nr 15/2020 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

odbytego w dniu 18 lutego 2020 r. 

 

Kamil Lauryn zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2 

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie miasta Suwałki za 2019 r. 

Elżbieta Bednarko omówiła informację.  

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na 

terenie miasta Suwałki za 2019 r., została przyjęta. 

 

Ad pkt. 3 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, jako części budżetu miasta 

na 2021 rok. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Agnieszka Szyszko poinformowała, że w materiałach radni otrzymali informację z 11 marca 

kiedy trwały jeszcze konsultacje. Do terminu zakończenia 13 marca nie wpłynęły uwagi więc 

na w materiałach na sesję radni ten sam materiał lecz z datą 16 marca.    

 

Członkowie Komisji nie mieli uwag do przedłożonego materiału, wobec czego 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że Informacja z konsultacji społecznych dotyczących 

projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy 

Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, jako 

części budżetu miasta na 2021 rok, została przyjęta. 
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Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, jako 

części budżetu miasta na 2021 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Karol Korneluk zapytał o dofinansowanie projektów małych inwestycyjnych i kulturalno – 

społecznych dla placówek oświatowych. Przypomniał, że w zeszłym roku było lekkie 

zamieszanie z tymi placówkami stad zadał pytanie czy nie jest zasadnym uznanie uwag 

Suwalskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Suwałkach w kwestii wykluczenia 

jednostek oświatowych z SBO. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk poinformował, że na poprzedniej Komisji 

Kultury Sportu i Turystyki wniesiono poprawki do projektu uchwały, które wykluczyły 

projekty inwestycyjne w placówkach oświatowych pozostawiając jeden projekt kulturalno -

społeczny. Przypomniał, że przez wiele lat nie dopuszczaliśmy szkół do udziału w SBO lecz      

w poprzednim roku, na wniosek radnego, dopuszczono placówki oświatowe do jednego 

projektu inwestycyjnego. Proces pozyskiwania głosów pozostawiał wiele do życzenia, 

zachęcano dzieci do zbierania głosów poprzez nagrody, przekupstwa i drobne prezenty. Miało 

to miejsce w Szkole Podstawowej nr 6 i Klubie Wigry. Projekt SP nr 6 wygrał, każde dziecko 

przyniosło po 10 głosów. Stąd radni proponują wykluczenie szkół z projektów inwestycyjnych. 

W propozycji projektu uchwały proponuje się zostawić projekt inwestycyjny mały dla szkół        

i zobaczyć jak będzie to przebiegać. Ostateczna decyzja należy do radnych. 

 

Karol Korneluk złożył wniosek formalny aby zapis § 2 pkt. 3 i § 17 pkt. 2 był  w takiej formie 

jaką zaproponowała Suwalska Rada Pożytku Publicznego. 

 

Kamil Lauryn sprecyzował wniosek radnego K. Korneluka -  § 2 pkt. 3 dodać dużych, małych 

i kulturalno- społecznych i § 17 pkt. 2 skreślić małych do 120 tysięcy zł.  

 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym radnego Karola Korneluka. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku: 

za przyjęciem wniosku głosowało  -   4  radnych 

przeciw                                            -   0  

wstrzymał się od głosu                    -   2 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że wniosek formalny, został przyjęty. 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk poinformował, że do projektu uchwały 

zostaną wprowadzone zmiany zaproponowane przez komisje. 

 

Karol Korneluk stwierdził, że ucząc dzieci demokracji powinno im się dawać dobre 

przykłady,a to co się działo przy zbieraniu głosów pozostawia wiele do życzenia. 

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań, wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   6  radnych jednogłośnie 

przeciw                                        -   0  

wstrzymał się od głosu                -   0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie 

Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego, jako części budżetu miasta na 2021 rok. 
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Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad pkt. 5 

Informacja dotycząca funkcjonowania Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej                       

w Suwałkach w 2019 roku. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Karol Korneluk zwrócił się z pytaniem o możliwość zabezpieczenia w najbliższych latach 

nowego środka transportu dla Placówki. Obecny pojazd jest już wiekowy, a koszty jego 

przywrócenia do stanu używalności to około 10 tyś. zł. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odpowiedział, że nie przewidziano                      

w tegorocznym budżecie miasta takiego wydatku. Dodał, że dyrektor powinien złożyć wniosek 

o ujęcie w planie budżetowym takiego wydatku na przyszły rok i jeśli sytuacja finansowa na to 

pozwoli, taki środek zostanie zakupiony. Istnieje też możliwość przesunięcia pojazdu z innej 

jednostki. 

 

Jerzy Dąbrowski stwierdził, że wielu z wychowanków jest poza placówkami, do 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego trzeba dojechać, wychowanków trzeba odebrać. 

Zasadą jest, że dziecka nie może odebrać sam kierowca ale musi wychowankowi towarzyszyć 

jeszcze jedna osoba. Są to zasady dla bezpieczeństwa. Obecny samochód jest 9- osobowy.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk zasugerował sprawdzenie czy Placówka 

może uzyskać na ten cel finansowanie z PFRON a jeśli nie to czy Środowiskowy Dom 

Samopomocy może zakupić pojazd ze środków PFRON.  

 

Adam Ołowniuk zapytał o miesięczną odpłatność za jedno dziecko umieszczone w Placówce 

w tym roku. Co zawiera się w tej kwocie miesięcznego utrzymania dziecka? 

 

Jerzy Dąbrowski odpowiedział, że koszt utrzymania lokalu, wynagrodzenia osobowe, składki 

na ubezpieczenie, naprawa samochodu, wynagrodzenia bezosobowe. Dodał, że w Placówce są 

dzieci z innych powiatów, za które otrzymujemy środki i one wracają do budżetu miasta.   

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec czego Przewodniczący Komisji stwierdził, 

że Informacja dotycząca funkcjonowania Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Suwałkach 

w 2019 roku, została przyjęta. 

  

Ad pkt. 6 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach za rok 

2019 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy zastępczej na rok 

2020. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Karol Korneluk zapytał, która z wartości określających ilość rodzin zastępczych jest 

właściwa. Sprawozdanie zawiera wiele różniących się liczb. 

 

Leszek Lewoc odpowiedział, że jest 129 rodzin zastępczych. 

 

Dorota Szczęsna poinformowała, że dane dotyczą konkretnych dat, stąd te rozbieżności. 

Wynika to z formy sprawozdań do ministerstwa.   
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Adam Ołowniuk zapytał o pozycję w sprawozdaniu- Sprawienie pogrzebu – pogrzeb 104 

dzieci zmarłych przed urodzeniem. Czy to są dzieci osób znajdujących się pod opieką 

placówki? Zapytał czy piątkowy pogrzeb się odbędzie. 

 

Leszek Lewoc odpowiedział, że Wojewódzki Szpital Zespolony w Suwałkach ma procedurę 

medyczną polegająca na przechowywaniu dzieci poronionych i raz na kwartał odbywa się 

pogrzeb tych dzieci zarządzeniem Prezydenta. Dostajemy na to pieniądze, ogłaszamy przetarg 

dla zakładów pogrzebowych. Pogrzeb odbywa się na cmentarzu przy ulicy Bakałarzewskiej. 

Przygotowywany jest również pomnik dla tego miejsca. Dokumentacja tych dzieci znajduje się 

w MOPR w Suwałkach. W przyszłości zamierzamy dokonywać pogrzebów na Cmentarzu 

Komunalnym. Są to dzieci nie tylko z terenu Suwałk. Obecnie wiele osób bierze udział w tych 

pogrzebach. Piątkowy pogrzeb się odbędzie z zachowaniem ograniczenia liczby osób. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec czego Przewodniczący Komisji stwierdził, 

że Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach za rok 

2019 oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej i pieczy zastępczej na rok 

2020,  zostało przyjęte. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego zakresie 

zmniejszenia wydatków mieszkańców Miasta Suwałk z tytułu opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na lata 2020–2021. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Karol Korneluk zapytał czy osoby samotnie mieszkające w lokalu mieszkalnym będą 

weryfikowane na podstawie oświadczenia. 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odpowiedział, że tak. Program osłonowy jest 

odpowiedzią na liczne wnioski mieszkańców samotnie mieszkających, którzy czują się 

skrzywdzeni obecnym systemem.  Program będzie poprzedzony uchwałą o podwyższeniu 

stawek za odbiór odpadów komunalnych. Kwota 1500 zł netto jest wyższa niż 701 zł 

uprawniająca do świadczeń pomocy społecznej i daje możliwość skorzystania programu 

większej liczby osób. Dla porównania Białystok wprowadził kwotę niewiele wyższą. Program 

polega na zapłaceniu przez mieszkańca kwoty nominalnej, a później należy zwrócić się do 

MOPR o zwrot.  

Adam Ołowniuk zapytał co z osobami które nieznacznie przekroczą limit 1500 zł. Czy są 

szacunki jaka grupa by uzyskała pomoc przy 1600 zł. 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odpowiedział, że kwota 1500 zł jest 

optymalna. Najpierw trzeba zobaczyć jak sprawdzi się pomoc na planowanym poziomie. 

Państwo zwalnia w 50% osoby, które kwalifikują się do pomocy społecznej z mocy ustawy. 

Takich osób jest niewiele. Wprowadzamy 1500 zł i sprawdzimy efekt.  

Jarosław Kowalewski stwierdził, że 33 zł jest w przypadku selektywnej zbiórki. Zapytał co z 

mieszkańcami spółdzielni, którzy generalnie nie segregują odpadów. Czy te osoby będą płacić 

podwójną stawkę? Czy musi być tak drastyczna kara jak podwójny wzrost? 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odpowiedział, że trudna jest weryfikacja 

segregacji w przypadku osób zamieszkujących w budownictwie wielorodzinnym. Nigdy nie 

stosowaliśmy kar i nadal będziemy dalecy od stosowania odpowiedzialności zbiorowej. 

Ustawowo nie można nałożyć kary niższej niż podwójna stawka bazowa. Stawka karna wynosi 

od 2 do czterokrotności stawki bazowej. 

Karol Korneluk zapytał Leszka Lewoca, ile osób będzie zatrudnionych w związku z tym 
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programem. 

Leszek Lewoc odpowiedział, że nie będzie zatrudniał dodatkowych osób, wykorzystamy 

obecnych pracowników.  

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk dodał, że w MOPR jest przerost zatrudnienia 

do programu 500+ , a po tym jak ten program rządowy został uproszczony i nie potrzebuje tak 

złożonej obsługi, pracownicy ci będą odpowiednio zagospodarowani. 

Leszek Lewoc omówił sytuację kadrową w MOPR i plany rotacji pracowników.  

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań, wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   5  radnych 

przeciw                                        -   0  

wstrzymał się od głosu                -   1 radny. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego 

zakresie zmniejszenia wydatków mieszkańców Miasta Suwałk z tytułu opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na lata 2020–2021. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat za przejazdy 

autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy 

Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Karol Korneluk zapytał o zapis dotyczący wolontariuszy Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy. Czy chodziło o finał? Jeśli tak to powinniśmy to doprecyzować. 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk poinformował, że doprecyzuje to w formie 

autopoprawki na sesji. Dodał, że projekt uchwały jest wyjściem wobec oczekiwań wielu osób 

w tym radnego Jacka Roszkowskiego, który wnioskował o zwolnienie z opłat osoby 

niepełnosprawne w stopniu umiarkowanym oraz Stowarzyszenie Polski Instytut Głuchych, 

który zwrócił się z petycją w tej samej co radny kwestii. Jest to grupa stosunkowo niewielka i 

nie spowoduje dużego uszczerbku w budżecie. 

Adam Ołowniuk zapytał dlaczego ujęci są tylko wolontariusze WOŚP, a co z pozostałymi 

wolontariuszami. Wolontariusze to zwykle osoby młode i one są zwolnione z opłat za 

przejazdy. 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk stwierdził, że trudno jest weryfikować 

wolontariuszy. Jest wiele imprez ze wsparciem wolontariuszy i na dzień dzisiejszy nie ma 

potrzeby zwolnienia wszystkich wolontariuszy. WOŚP jest organizacją krajową a nawet 

międzynarodową i jej wolontariuszy da się zweryfikować. 

Jarosław Kowalewski stwierdził, że skoro młodzież jest zwolniona z opłat, a wolontariusze 

głownie to młodzież, to może usunąć zapis WOŚP. 

Ewa B. Sidorek dodała, że w przypadku WOŚP akcja wiąże się z dużymi pieniędzy i często z 

niepełnoletnim wolontariuszem jest osoba dorosła. Kolejną rzeczą jest konieczność 

opiniowania uchwały zmieniającej przez związki zawodowe.   

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk dodał, że gdyby nie konieczność konsultacji 

ze związkami zawodowymi uchwały to byłoby prościej. Zaapelował o zaopiniowanie projektu 
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uchwały w takiej formie, a my skonsultujemy, przeanalizujemy razem ze spółką PGK 

możliwości zgłaszanych zmian. Uchwała ta będzie jutro przedmiotem obrad Komisji Strategii 

i Rozwoju Gospodarczego i odniesiemy się czy istnieje możliwość wprowadzenia zmian. 

 

Kamil Lauryn stwierdził, że po kawałku idziemy w kierunku darmowej komunikacji 

miejskiej. Zapytał czy nie możemy jej w końcu wprowadzić. 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odpowiedział, że koszt komunikacji miejskiej 

to około 3,5 mln zł rocznie. Bezpłatna komunikacja miejska miałaby sens pod warunkiem 

wprowadzenia płatnej strefy parkowania w centrum miasta- Hamerszmita, Serce Suwałk, Pl. 

M. Konopnickiej i część Noniewicza. Zdania są podzielone w stosunku do darmowej 

komunikacji. Jej koszty wzrosną, ponieważ trzeba będzie także zwiększyć częstotliwość 

kursowania autobusów dla spełnienia zakładanego ograniczenia ruchu samochodów 

osobowych w centrum miasta. 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań, wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   6  radnych jednogłośnie 

przeciw                                        -   0  

wstrzymał się od głosu                -   0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat 

za przejazdy autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy 

Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu działań zmierzających 

do poprawy warunków życia mieszkańców miasta Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań, wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   6  radnych jednogłośnie 

przeciw                                        -   0  

wstrzymał się od głosu                -   0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu działań 

zmierzających do poprawy warunków życia mieszkańców miasta Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn.: 

„ZDROWA JESIEŃ – profilaktyczne szczepienia przeciwko grypie mieszkańców Suwałk 

powyżej 65 roku życia”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań, wobec czego przystąpiono do głosowania. 
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Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  -   6  radnych jednogłośnie 

przeciw                                        -   0  

wstrzymał się od głosu                -   0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej pn.: „ZDROWA JESIEŃ – profilaktyczne szczepienia przeciwko grypie 

mieszkańców Suwałk powyżej 65 roku życia”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Wolne wnioski. 

 

Kamil Lauryn zgłosił potrzebę wyłączenia z opłat parkingu przy bazarze przy ulicy 

Sejneńskiej i uniesienie szlabanów. Celem tego jest ograniczenie dotykania przycisków                 

w automatach przy szlabanach i profilaktyka przeciwko roznoszeniu koronowirusa. Nie mamy 

pewności kto wcześniej naciskał przycisk. Ponad to często się zdarza, że szlaban wjazdowy jest 

zamknięty a wyjazdowy na stałe otwarty. Dotykanie przycisku w tym przypadku jest 

bezsensowne. 

 

Adam Ołowniuk zapytał, czy w związku z zagrożeniem epidemią planuje się zamknięcie 

bazaru przy ulicy Sejneńskiej.   

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odpowiedział, że w tej chwili nie ma takiego 

planu. Jarmark również nie został zamknięty.  

 

Kamil Lauryn poprosił o wytypowanie przedstawiciela Komisji do prac przy Strategii 

Zrównoważonego Rozwoju. Wytypowano radnego Karola Korneluka. 

Pismo  stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono i na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Kamil Lauryn 

 

 

Protokół sporządził: 

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Kierownik Biura Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


